
97-2 大葉大學 完整版課綱

基本資訊

課程名稱 英語演說與辯論(二) 科目序號 / 代號 1986 / ELF3006

開課系所 英美語文學系 學制 / 班級 大學日間部4年1班

任課教師 杜凱蕾      專兼任別 專任

必選修 / 學分數 必修 / 2 畢業班 / 非畢業班 畢業班

上課時段 / 地點 (五)78   / J423  授課語言別 英文

課程簡介

In this course, students will continue to take part in team debates. In addition to the�

constructive speeches and rebuttal speeches of the first semester course, they will�

learn the basics of cross examination, the question-and-answer process that is a�

standard part of most debate formats.

課程大綱

They will also learn various note taking strategies which will�

help them keep track of the ideas presented during a live debate. A major focus will�

be topic-related vocabulary and the functional English (e.g., common phrases and�

sentence structures) used during persuasive argumentation.

基本能力或先修課程

Students will develop their skills in refutation�

by learning to identify logical fallacies in the opposing arguments. The debate teams�

will prepare for speeches and cross examinations by producing case outlines based�

on the stock issues.

課程與系所基本素養及核心能力之關連

成績稽核

教科書(尊重智慧財產權，請用正版教科書，勿非法影印他人著作)

書名 作者 譯者 出版社 出版年

無參考教科書

參考教材及專業期刊導讀(尊重智慧財產權，請用正版教科書，勿非法影印他人著作)

書名 作者 譯者 出版社 出版年
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無參考教材及專業期刊導讀

上課進度 分配時數(%)

週次 教學內容 講授 示範 習作 實驗 其他

1 Course Introduction 50 50

2 Review: Debate Propositions / Debate Format / Introduction

to Debate I

50 50

3 Review: Stock Issues / Affirmative Case Outline 50 50

4 Review: Negative Case Outline / Debate Practice 50 50

5 Debate I 50 50

6 To be entered later.No class (holiday) 50 50

7 Debate I (second try) / Feedback on Debate I 50 50

8 Midterm Exam 50 50

9 Introduction to Debate II / Cross Examinations 50 50

10 Cross Examination Practice / Debate Practice 50 50

11 Debate II 50 50

12 Debate II 50 50
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